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Sted: hos May Lill 

Tilstede: Erik Bjørgum, Bjørn Hugo  Hansen, May-Lill Løkaas Ellingsen,  Per-Arne Mikalsen  og Gøril 
Ursin (ref). 

Saksliste: 

01/23 Tilgroing av vatnet 
Orientering av status. Møtet med NVE i oktober 2021 er ikke blitt noe av. NVE har 
ikke prioritet Vatnvatnet enda. Vatnet er pr i dag klassifisert som ‘middels god’ noe 
som betyr at kommunen skal utbedre til ‘god’. Møtet i februar i 2021 ble ikke 
gjennomført. Kontorsjef for miljøavdelingen har vært i dialog med EB, men ingen 
ting har skjedd. Det jobbes nå med å få fylkeskommunen til å sette saken på 
sakskartet. Neste instans er å melde saken til miljøverndirektoratet.  
 
Ansvarlig: Erik Bjørgum følger opp saken. 
 

02/23 Renovasjon for hyttefolk 
Bakgrunn: tilbakemeldinger fra hyttefolk vedr. økte utgifter for renovasjon.  
I samtale med Iris fremkommer det at Iris mener vi trenger søppel sortering også 
på hyttene. Styret er av den oppfatning at det ikke er nødvendig med 
søppelsortering. Styrer sender et innspill på dette forslaget som skal på høring. 
Høringsfrist er 2802 2023 
Journalist ønsker å skrive om denne saken.  
 
Ansvarlig: May-Lill Løkaas Ellingsen 
Lage et utkast til innspill, styret kommenterer før innsendelse. 
 

03/23 Planlegge årsmøte 
 
 
 

04/23 
 

30 sone ved Jentofts Minde 
En av hytteeierne har tatt kontakt med kommunene om høy fart. Kommunen har 
gjennomført kontroll på fart. Målingen (sommeren 2022) viser gjennomsnittsfart 
på 60 km/t og høyeste målet fart var 89 km/t. Styret har vært i kontakt med 
kommunen uten hell. Saksbehandler i kommunen er:  
 
Ansvarlig: May-Lill Løkaas Ellingsen følger opp saken 
Sende e-post til saksbehandler, samt vurdere å få en journalistisk sak. 
 

  
 

Referent, Gøril Ursin 


